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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Staatssecretaris van Defensie 
over het bericht «Weer gedoe bij kleding defensie» (ingezonden 29 november 
2019). 

Vraag 1
Hoe beoordeelt u de berichtgeving dat er weer gedoe zou zijn met kleding 
binnen Defensie?1 

Vraag 2
Is het waar dat, na de ophef over winterkleding vorig jaar, er nu opnieuw 
tekorten zijn aan winterjassen en andere kleding en uitrusting, zoals kisten en 
uniformen? 

Vraag 3
Wat vindt u van verhalen van een militair die al drie maanden wacht op een 
winterjas en hem vervolgens maar zelf koopt, en een militair die te horen 
krijgt dat de kisten op zijn en dus maar door moet blijven lopen op afgetrapte 
exemplaren? 

Vraag 4
Zijn er ook problemen met het leveren van desertuniformen en de nieuwe 
interim multicam gevechtspakken, die militairen die op missie gaan nodig 
hebben? 

Vraag 5
Herinnert u zich uw uitspraak dat het zelf moeten kopen van kleding door 
militairen «niet voor herhaling vatbaar» is?2 

Vraag 6
Deelt u de opvatting van de directeur Wapensystemen & Bedrijven bij de 
DMO dat «te lang wachten op kleding en uitrusting of geen munitie hebben 
voor een oefening niet is uit te leggen»?3 

1 «Weer gedoe bij kleding defensie», Telegraaf, 28 november 2019
2 Mondeling vragenuur, 25 september 2018, Handelingen II vergaderjaar 2018/2019, nr. 4, item 4
3 https://magazines.defensie.nl/materieelgezien/2019/09/11_ernstdobbenberg
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Vraag 7
Klopt het dat het budget overschreden is? Zo ja, wat is hiervan de oorzaak? Is 
er te weinig toezicht geweest? 

Vraag 8
Is het zo erg dat er niets nieuws meer besteld wordt bij leveranciers? 

Vraag 9
Is het waar dat Defensie tegenspreekt dat er «ernstige leveringsproblemen» 
zouden zijn? Erkent u daarmee dat er dus wel leveringsproblemen zijn? 

Vraag 10
Kunt u de uitspraak «wat er niet op voorraad is, wordt nageleverd» nader 
toelichten? Zijn de voorraden voldoende op peil? Hoe lang moeten militairen 
wachten op naleveringen? 

Vraag 11
Klopt het dat het KPU-bedrijf kampt met onderbezetting, waardoor niet snel 
genoeg alles geleverd kan worden? 

Vraag 12
Maken operationele commando’s gebruik van de mogelijkheid om zelf kleding 
te bestellen als het KPU-bedrijf er niet (tijdig) in kan voorzien? Wordt gebruik 
gemaakt van de escalatieprocedure? 

Vraag 13
Welke resultaten heeft het door u ingestelde «interventieteam» geboekt? 
Waarom zijn er kennelijk nog steeds problemen? 

Vraag 14
Wat gaat u doen om deze zo snel mogelijk op te lossen?
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